東華三院馬振玉紀念中學 <u>行政通告 094a/23-24</u> 英文增潤課程 – 英俊班 (初中)

敬啟者:

本校秉承辦學團體-東華三院的辦學方針,著力為學生提供優質教育,並對有需要的學生提供個別服務, 以期莘華學子能茁壯成長。查 貴子弟來港日子尚短,對本地課程及生活所需尚待適應,本校特為新來港學 童設計適度之額外英語學習課程,以助 貴子弟融入本地生活及愉快地學習。有關安排臚列如下:

| 日 | 期: | 2月28日 3月6、13日 4月17、24日 5月8、22日 (星期三) |
|---|----|--|
| 堂 | 數: | 共七節 |
| 時 | 間: | 下午 4:00 - 下午 5:00 |
| 地 | 點: | 本校課室 |
| 名 | 額: | 每班 10 人 |
| 費 | 用: | 原價\$385/學生,校方將全費資助獲選的學生 |

上述英文增潤課程專為本校新來港學童而設,有關學生必須出席。如學生因病請假,須按校規辦理,否則作曠課論。為免浪費資源,煩請 貴家長督促 貴子弟準時參與課程,同時亦須遵守校規及穿著整齊校服。

請於一月二十九日 (星期一)將已填妥之回條逕交班主任,以便統籌辦理。如有任何疑問,請致電 2443 9899 與冼麗玲老師聯絡。詳情請留意日後發出之通告。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



| 二零二四年一月二十六日 | (陳妙霞) | | |
|--------------------------|--------------|-------------|--|
| | | 班號: | |
| 敬覆者:本人為 班學生 _ 出席上述課程。 | 之家長,已知悉上述通告內 | 容,並將督促敝子弟準時 | |
| 此覆 東華三院馬振玉紀念中學 | | | |

| 家長簽署 | : _ | |
|------|-----|--|
| 家長姓名 | :_ | |

TWGHs C.Y. Ma Memorial College <u>Administrative Circular 094a/23-24</u> <u>English Enhancement Course for Newly-arrived Students (Junior Forms)</u>

26th January 2024

Dear Parents

In order to help newly-immigrated students adapt to school and life in Hong Kong, our school has arranged a series of English Enhancement Course for newly-arrived students. All student participants are required to attend every session scheduled as follows:

| | February 28 |
|-------------------|---|
| | March 6, 13 |
| Date : | April 17, 24 |
| | May 8, 22 |
| | (Wednesday) |
| No. of sessions : | 7 sessions in total |
| Time : | 4:00 p.m. – 5:00 p.m. |
| Venue : | Classroom (To be confirmed) |
| Class Size : | 10 students/ class |
| Fee : | Original price \$385/student (Full subsidy will be provided by the school.) |
| Remark : | Students should wear proper school uniforms and be punctual. |

All shortlisted students are required to attend every session of the programme. According to the school rules, a demerit will be given to students who are absent from school without a reasonable explanation.

Please return the signed reply slip on 26th January 2024 (Monday) to the class teacher. Please free feel to contact Miss Sin Lai Ling on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely

Chan Miu Ha Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.